
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 7. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1671
Vil ministeren oplyse, hvordan det er kommet i stand, at Aarhus Universitet er begyndt 
at undersøge indvendige højdekrav ved transport af grise over 26 kg, når opdraget for 
en undersøgelse oprindeligt var at undersøge højdekrav for grise under 26 kg? Og hvor 
lang en forsinkelse forventer ministeren i forhold til ikrafttrædelsen af ”Bekendtgørelse om 
beskyttelse af dyr under transport” i lyset af undersøgelsen fra Aarhus Universitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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